
 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zpráva ekonomické komise ČBAS 

ke dni  2.11.2022 

                                                                              

                                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zpracoval Marek Švábík 

2.11. 2022 Klimkovice 



 
   

 

 

 

 

 

 ČINNOST EK V OBDOBÍ OD 8.9. 2022 DO 2.11. 2022 

 

1. Ekonomická komise (dále jen EK) komunikovala se zástupci organizátora letošního 

Czech Open o průběhu příprav turnaje. 

2. EK se informovala u zástupců NSA ve věci schválení dotačního titulu na 

Parabadminton. 

3. EK reagovala na požadavky zástupců NSA ohledně úpravy a doložení žádosti 

dotačního titulu Parabadminton. Společně s koordinátorkou pro parasport dodala 

potřebné dokumenty a opravila dle požadavků samotnou žádost. 

4. EK upravuje rozpočet žádosti dotačního titulu PARASPORT dle přidělené sumy 

financí. 

5. Zástupci EK se zúčastnili online školení NSA k připravované svazové dotaci. 

6. EK doporučuje zavést oddělenou evidenci parabadmintonistů v rámci svazu. 

7. EK doporučuje posílit o pracovní sílu sekretariát. 

 

INFORMACE O HOSPODAŘENÍ K  2.11.2022 

 

STAV FINANCÍ K 2. 11. 2022 

 

 

 



 
   

 

 

 

 

 

ČERPÁNÍ FINANCÍ K 29.10.2022 

        

 

 

 

 


